
Een tweede ontsluiting voor Kerkeveld. Er is al veel over geschreven en gezegd. 

Ik hoop dat de gemeenteraad een weloverwogen beslissing neemt gebaseerd op de rapporten die er 

liggen. Dat zij een goede procesgang en het algemeen wijkbelang belangrijker vinden dan luisteren 

naar diegene die het hardste roepen. 

Ik hoop dat als er geen tweede ontsluiting komt de  gemeenteraad een goed alternatief heeft om de 

T-splitsing van de Kerkedreef- Diemenwei 40e straat- De Meren 10e straat te ontlasten, want in twee 

rapporten is vastgesteld dat deze splitsing zijn maximale capaciteit nadert.  

Ik hoop dat de gemeenteraad met een goed alternatief komt om voor de 2 straten die al het verkeer 

van Kerkeveld voor hun deur langs krijgen te ontlasten. In de wetenschap dat het aantal 

autobewegingen daar in de nabije toekomst alleen maar toe zal nemen. 

Ik hoop dat de gemeenteraad met een goed alternatief komt voor de allergrootste wijk van Wijchen 

met maar één ontsluiting. Waar het verkeer de wijk in en/of uit stagneert op het moment dat er zich 

weer eens een incident voordoet op de rotonde Zuiderdreef- Kerkedreef . Want wij Kerkevelders 

hebben gezien wat er dan gebeurt en dat baart ons zorgen. 

Ik denk niet dat de gemeenteraad een goed onderbouwde uitleg kan geven waarom de grootste wijk 

van Wijchen geen tweede ontsluiting behoeft! 
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